
Presidiumvergadering

VERSLAG

Vergadering van zondag 19 november 2017

Aanwezig: Aderik, Aiko, Anthe, Arne J, Arne VDK, Bart, Benjamin, Dries DP, Karim, Kristien, Lise,
Milko, Raf, Samuel, Siebe, Simme, Stephanie, Wieter

Waarnemer: Aram, Dries B, Joran, Milan, Oberon

Verontschuldigd: Marnik, Ruben

Afwezig: Yana

De vergadering wordt geopend om 22.06 u.

Goedkeuring agenda

De puntjes Internationale studenten en Tafelvoetbal worden toegevoegd en het puntje Goedkeuring charters wordt
geschrapt. De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.
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Actiepuntjes vorige vergadering

Actiepunt Uit te voeren door Gedaan
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken Nee
Michaël toevoegen (+ Ruben verwijderen) Webteam Ja
Rondgaan TAP-kaarten Arne J en Samuel Ja
Meer uitleg over docuwiki Webteam Nee
Mailen naar Decathlon Karim Ja
Checklist eetstand maken Wieter Ja
Algemene checklist op docuwiki Karim Ja
Livingcharter maken Arne J Nee
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal Nee
Nadenken internationale studenten aantrekken Kristien(+ Arne J + Yana) Ja
Mailen naar ouwzakken Arne J Ja
Mailinglijst ouwezakken (met e) maken Webteam Nee
Begrotingen delen Raf Ja
Beamer bekijken Milan Ja
BTW uitzoeken Aiko Nee
Postenfiches + docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken Nee
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Nog mee bezig
Investeringen aankopen Materiaal/Posten Nee
Workplace voorstellen Karim Nee
Zorgen dat mensen bij Scientica achter Cudi zitten Aiko Ja
Sponsoring doorgeven aan Beheer PR Ja
Mailen voor Jobfair PR Ja
Mailen naar mensen met TAP-kaart Wieter Nee

� Het zou misschien wel handig zijn als er een mailinglijst zou zijn voor de mensen met een TAP-kaart per
richting, om bv. reclame te maken voor de lezing van Veys. Je kan wel altijd mailadressen terugvinden op de
wie-is-wie pagina van de KUL. Voor een lezing mag je ook vragen aan het secretariaat of ze reclame willen
laten verschijnen op de schermen.

� Arne J en Samuel zijn rondgegaan voor de TAP-kaarten. Er hebben al vier of vijf mensen toegezegd om een
TAP-kaart te kopen. Binnenkort gaan Arne en Samuel nog eens opnieuw langs om het geld te ontvangen
en om langs te gaan bij de proffen die er de vorige keer niet waren.

� Webteam weet niet zo goed wat juist de vragen zijn over de docuwiki. Als er iets is dat niet lukt of als je
niet weet hoe je aan iets moet beginnen, stuur dan een mailtje naar Webteam! Als dezelfde vragen vaak
terugkomen, kan Webteam hier misschien een kleine handleiding voor samenstellen. Als je een nieuwe pagina
moet aanmaken, kijk dan eerst en vooral eens naar een gelijkaardige bestaande pagina. Je moet trouwens
ook niet een pagina onder een bepaalde categorie aanmaken. Je maakt eerst een pagina aan en dan pas zeg
je bij welke categorieën deze pagina moet horen.

� De beamer kan waarschijnlijk niet meer gemaakt worden.

Mededelingen

� Het is hier gezellig, maar het is echt heel ergerlijk als er mensen onderling praten tijdens vergaderingen.
Probeer je dus een beetje te focussen.

� De postenevaluaties zijn op facebook gepost. Als je bij bepaalde dingen niet weet wat je kan invullen, mag
je dat gewoon openlaten. De evaluaties moeten tegen vrijdag ingevuld worden. Lise gaat de resultaten dan
doorgeven aan de postenverantwoordelijken. Daarna moeten de posten samenzitten om dit te bespreken.
Spreek hier nu al een moment voor af.
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� Sergey gaat uit het presidium stappen.

� De security heeft al een paar keer tegen ons gezegd dat we binnenkort een sleutel gaan krijgen voor het Gele
Huis, maar we hebben hierover nog niets van de KUL zelf gehoord. Aiko gaat er eens achter horen.

� De winkelkarren zijn verhuisd, omdat we een mail hadden gekregen van de resident dat ze weg moesten. Ze
staan nu in de fietsenkelder.

� Soms gebeurt het dat tijdens het winkelen voor bv. een eetstand blijkt dat er niet genoeg voorraad is in de
winkel. Als je goed op voorhand (minstens 3 dagen) naar de Colruyt belt, bestellen ze extra en zetten ze dit
aan de kant. Collect and go gebruiken is niet echt een optie, want dat kost 5,50 euro extra.

� Er is een gedichtje verschenen in de Winagenda waarin stond dat we gingen verhuizen naar de Gnorgl. We
hadden echter in de vergadering beslist dat we nog niet naar de leden gingen communiceren dat we definitief
gingen verhuizen. Dit had dus eigenlijk niet mogen gebeuren. Er was ook gezegd dat in het tekstje van de
galabar niet mocht staan dat we cider gingen verkopen en dat was wel zo.

Updates

Winalliance

� De Leidsche Flesch organiseert in 2020 een internationale conventie voor studenten natuurkunde en ze zoeken
partners hiervoor. In 2018 moet hiervoor naar Helsinki gegaan worden, maar het is niet zeker dat we zouden
moeten meegaan. We gaan eens vragen of ze iets concretere informatie kunnen geven over wat onze rol
juist zou zijn.

� De mensen van Leiden willen nog eens langskomen. Aangezien het galabal nog altijd geen vaste datum
heeft, gaan we ze uitnodigen voor de ouwzakkencantus op 24 maart.

� De Leidsche Flesch heeft ook nog gevraagd of we een tekstje willen schrijven voor in hun almanak. Het zou
een tekstje van ongeveer 200 woorden moeten zijn waarin we Wina voorstellen en het moet af zijn tegen 1
december. Als we er iets over eten in kunnen verwerken, zou dat ideaal zijn.

� Filii Lamberti heeft ons uitgenodigd voor de verbroederingscantus op 2 maart in Diepenbeek. Dit is de dag
na de HOKO TD en dan is ook net de cantusweek achter de rug. Aiko gaat dus eens vragen of het eventueel
nog mogelijk is om de cantus te laten doorgaan op een andere dag. Kortrijk zit trouwens niet in Winalliance.
Misschien moet daar eens achter gehoord worden.

PR

Sarah is begonnen met de Jobfair. De kring waarvoor een bedrijf het meest logisch is, krijgt het bedrijf. Als er
overlap is, wordt het eerst onderling besproken. Als het niet opgelost geraakt, wordt het meegenomen naar de
werkgroep. Als het dan nog steeds niet opgelost geraakt, wordt het meegenomen naar de AKV. Momenteel is PR
een lijst aan het maken met de bedrijven die ze willen contacteren en hoeveel geld ze willen vragen. De bedrijven
van de campagne zullen ook gecontacteerd worden en dan gaat PR ineens vragen of ze ons daarnaast nog willen
sponsoren.

Raden

Scientica

Het Scienticafé is geëvalueerd. Er was een beetje drank over en er is beslist om in het vervolg de opruimshift ook
zo te noemen ipv het een tap- of stewardshift te noemen. Ook de massacantus is geëvalueerd. Onze opmerkingen
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over de slechte organisatie en communicatie zijn doorgegeven. Verder is er nog een update gegeven over het week-
end. Ook de Scienticantus is besproken. Hiervoor was er nog niet zoveel geregeld, maar dat komt normaal gezien
wel in orde. Verder is er al wat meer werk gestoken in het galabal. Er is een locatie gevonden in Tildonk. Het is
een grote kapel en dus echt een hele mooie locatie. De zaal is normaal gezien wel vrij goedkoop, maar het bier is er
blijkbaar heel duur. Er gaat dus eens gebeld worden om te zien of er iets geregeld kan worden. Als het galabal daar
zou doorgaan, moeten er ook bussen geregeld worden. Aangezien er nog steeds geen verantwoordelijke is voor het
galabal, neemt het voorzittersduo dat nu op zich. Er is wel een werkgroep opgericht. Als je dus zin hebt om mee
te werken aan het galabal, mag je dat altijd laten weten. Veel kringen wisten nog niet veel af van de HOKO TD
en moesten er dus plots geld voor vrijmaken. Scientica steekt 1000 euro in de TD en via een verdeelsleutel is dan
beslist dat wij 368 euro erin zullen steken. Er is een contract getekend met Alma, dus de TD zal daar doorgaan. Er
zijn drie werkgroepen voor de organisatie van de TD: logistiek, namiddag en communicatie en inkleding. De laatste
werkgroep houdt eigenlijk gewoon de organisatie van de avond in. In elke werkgroep moet iemand van Wina zit-
ten. Arne J gaat bij logistiek, Wieter gaat bij namiddag en Karim en Arne VDK gaan bij communicatie en inkleding.

Sport WV

De 24 urenloop is geëvalueerd. Over het algemeen is alles goed verlopen. Veel mensen vonden het middenplein
wel leuk. LOKO gaat dus eens kijken of dit volgend jaar behouden of zelfs uitgebreid kan worden. Er waren wel
opmerkingen over het afvalbeleid (dit werd geregeld door de KU Leuven), omdat er niet gerecycleerd werd. Ook
was er een stagiair te weinig, waardoor het werk niet zo eerlijk verdeeld was over de jobstudenten.

Internationaal WV

Het ging vooral over volgend semester. Op de TD in de International Week zullen er veel shiften gedraaid moeten
worden, dus het kan zijn dat er 1 of 2 shiften doorgeschoven worden naar de rest van het presidium.

LOKO AV en WV Studentenbeleid

LOKO heeft enkele verenigingen erkend, waaronder Gaudia en Wieslandia. Dit houdt onder andere in dat ze nu
het doopcharter en de plakregels moeten respecteren. Er is een brainstorm gedaan over SOS blok. Verder is er
nagedacht over de campagne over grensoverschrijdend gedrag. De slogan wordt ‘Can’t touch this’. Er zullen ook
weer ludieke filmpjes gemaakt worden zoals voor de oktobercampagne. Op het stadsoverleg zal gevraagd worden
of kringen erkend kunnen worden door de stad Leuven, zodat we dingen kunnen uitlenen bij de provincie. Verder
zijn er twee werkgroepen opgericht voor Alma. De eerste groep is een klankbordgroep met studenten die niet in
de AV zitten en nog geen zicht hebben op de nota’s over Alma, zodat de algemene mening over Alma afgetoetst
kan worden. De tweede werkgroep is een interne werkgroep.

Internationale studenten

Er zijn enkele ideeën om internationale studenten meer te betrekken bij Wina:

� Op de Orientation Days meer reclame maken voor Wina, e-mailadressen vragen en een facebookgroep maken
waaraan de internationale studenten kunnen toegevoegd worden.

� Vragen aan iemand van de faculteit of we de e-mailadressen van internationale studenten kunnen krijgen.
Dit gaan misschien niet lukken met de nieuwe privacywetgeving, maar desnoods vragen we aan de faculteit
of ze een mail willen doorsturen.

� Tekstjes van taalonafhankelijke activiteiten vertalen (kerstfeestje, galabal, BBQ, Winabars, sportactiviteiten,
eetstandjes,...). Het is het beste dat de activiteitenverantwoordelijken dit zelf doen (de postenverantwoor-
delijken moeten dit doorcommuniceren!), maar als iemand bv. niet zo goed Engels kan, ziet Internationaal
het ook wel zitten om dit af en toe te doen. Internationaal moet er in ieder geval op toezien dat de tekstjes
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effectief worden vertaald en de tekstjes nalezen op fouten. Redactie leest de tekstjes dan nog eens opnieuw
na voor de zekerheid.

� Een deel van de Winagenda vertalen in het Engels. Misschien kan er een Internationaalpagina komen zoals
er nu ook een Cultuurpagina is. Het probleem is wel dat internationals de Winagenda niet echt lezen omdat
ze weten dat dit in het Nederlands is. Misschien moet er eens een ‘international edition’ worden uitgebracht
om de Winagenda te promoten. Op de Orientation Days kunnen we ook de internationale studenten laten
kennismaken met de Winagenda.

Evaluatie afgelopen activiteiten

Tapcursus

Er zijn drie mensen niet komen opdagen, maar zij moeten wel nog steeds betalen omdat ze niets laten weten
hebben. In het vervolg kunnen er misschien beter kaarten verkocht worden als we verwachten van mensen dat ze
ook betalen als ze niet komen. Het moet tenminste duidelijk vermeld worden bij de inschrijvingen.

Hallowinabar

Er was niet zoveel volk, maar dat komt waarschijnlijk deels doordat de eerstejaars de dag erna een test hadden. Er
zijn wel veel mensen tot het einde gebleven. Alles is goed verlopen en Alma was heel blij. De muziek is trouwens
gerepareerd. De soep was lekker.

Duocantus Eoos

De Recup is heel goedkoop, maar niet geschikt om met meer dan 40 man te cantussen. Het was echt niet zo leuk
voor de senioren. Er zijn vier vaten gedronken, maar eigenlijk moesten dat er minder zijn. Op het einde heeft
iemand een groot vat aangesloten in plaats van een klein, waardoor er op het einde nog veel bier gratis moest
worden weggegeven. Siebe wil graag nogmaals benadrukken dat presidium zich hoort te gedragen op cantussen.
Het was nu al minder erg, maar het kan nog altijd beter. Met de volgende cantus zullen er waarschijnlijk al
een paar mensen expres op de wachtlijst gezet worden. Er zijn enkele mensen van Ekonomika binnengeraakt die
zich absoluut niet goed gedragen hebben. Misschien wisten zij af van de cantus omdat die op de pagina van
Cantuswijzer is verschenen. Voor onze andere cantussen gaat het normaal gezien niet echt een probleem zijn
als die op Cantuswijzer verschijnen, want die cantussen geraken toch vol met onze leden. Er waren maar 12
inschrijvingen van Eoos en de senioren vonden dat het niet echt een duocantus was als er dan 88 man van Wina
werd toegelaten. Daarom is er 70 man van Wina toegelaten en voor de rest nog mensen die niet van Eoos of
Wina zijn. Misschien is het in het vervolg toch beter om dan gewoon minder volk toe te laten, want je neemt een
risico door mensen binnen te laten die je niet kent. De cantus heeft 128 euro boven begroting gedraaid (dit moet
nog gedeeld worden door twee).

LAN-party

De opbouw is hectisch verlopen. In het vervolg moet er ruim op tijd samengezeten worden met de mensen van GAK,
Webteam en zoveel mogelijk shifters om uit te werken hoe de tafels geplaatst zullen worden en hoe er elektriciteit
en internet naar de tafels gelegd zal worden. Eventueel kan hier ook eens een vast plan voor uitgewerkt worden,
maar aangezien we ook vaak een LAN-party houden met andere kringen, kunnen we dit niet altijd gebruiken. Voor
de LAN-party met VTK moeten er in ieder geval veel meer zitplaatsen zijn, want het zat nu al redelijk vol. Er
zijn bij de opbouw ook enkele batterijen kwijtgeraakt die aangekocht waren. De frituurshiften waren niet zo leuk
aangezien het heel koud was buiten. Misschien kan er eens nagedacht worden om ook ander eten te voorzien.
Frituursnacks helemaal afschaffen is waarschijnlijk geen optie, aangezien er ook mensen zijn die speciaal hiervoor
komen. Het was leuk dat sommige mensen een Nintendo DS hadden meegenomen. Op de volgende LAN mogen
meer mensen aangespoord worden om dit te doen. Het zou ook wel tof zijn als er terug toernooien georganiseerd
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worden. Hiervoor kan op voorhand een inschrijvingslink gemaakt worden. Er is nog 1 doos hamburgers en 1 doos
calamares over. Samuel moet nog enkele spelletjes teruggeven.

Teambuilding

Het eindspel was misschien iets te competitief en dus niet ideaal voor een teambuilding. Het spel was wel zeker
een meerwaarde en het was ook leuk om daarna nog te chillen in de living. Volgend semester komt er nog een
tweede teambuilding.

Galabar

Het was redelijk druk en de cider is opgeraakt. Het was iets te veel werk om de bar met twee te draaien. Langs
de andere kant loop je mekaar ook wel voor de voeten als je met meer bent. Misschien kan er in het vervolg
tijdens de drukke uren wel een extra persoon ingeschakeld worden die de vuile bekers ophaalt en afwast. Het was
ook nogal lastig dat de vloer achter de toog kletsnat was. Tussen 12u en 1u waren er enkele Winezen aan de bar
zich heel onrespectvol aan het gedragen tegenover Julie. Als je iemand dit ziet doen, spreek ze er dan op aan
of haal Milko erbij, want dit is echt niet de bedoeling. Er was wat verwarring rond gratis consumpties voor de
IFB-spelers. Als je gratis consumpties wilt regelen, vraag dat dan goed op voorhand en deel bonnetjes uit. Om
meer sfeer te creëren, kunnen in het vervolg best de barkrukken en tafels weggezet worden. In het vervolg kunnen
we best ook zelf bekers meenemen als we een promo doen, want de Maes-bekers hebben geen maatstreepje. Ook
moeten we onze eigen EHBO-koffer meenemen in het vervolg en we moeten de Gnorgl aansporen om die van hun
in orde te maken. Als je aan het stewarden bent, moet je echt streng zijn. Vanaf het moment dat je toegevingen
begint te maken, ben je je gezag kwijt. Je mag ook niet in discussie gaan met Julie als zij zegt dat je iemand
moet wegsturen. Op de docuwiki staat een document met tips om te stewarden, dus lees dit zeker eens. Er was
30 euro aan inkomsten te weinig aanwezig in de kassa.

Lezing Professor Lettinga

Als je subsidies krijgt van LOKO, moet je alles kopen wat inbegroot was en dat is nu niet gebeurd. Ook is de
rekening kwijtgeraakt, terwijl we die eigenlijk moeten afgeven aan LOKO. Er was niet zoveel volk op de lezing,
maar de prof vond het niet zo erg. Voor de duidelijkheid: als Media een evenement aanmaakt, is het aan de
activiteitenverantwoordelijke om hier mensen voor uit te nodigen!

Er gebeuren de laatste tijd nogal veel kleine foutjes bij GAK. Dit komt waarschijnlijk omdat we met een vrij nieuw
GAK-team zitten en omdat er redelijk wat activiteiten verplaatst zijn naar een andere datum. Een groot deel van
de nieuwe mensen heeft ondertussen wel al een activiteit achter de rug, dus waarschijnlijk gaat het in het vervolg
wat beter lukken. Vergeet ook niet de algemene checklist voor het organiseren van een activiteit te gebruiken.

Activiteiten in de nabije toekomst

Wrap eetstand

Er is een mail gekomen van lokalenreservering dat het grasveldje op de campus niet beschikbaar is en dat we enkel
op het grasveldje voor Alma 3 kunnen staan, maar daar mag je geen eetstandjes houden. Wieter gaat nog eens
bellen om te vragen of het echt niet mogelijk is om ergens op de campus te staan. Als dit niet lukt, gaan we de
eetstand verplaatsen. Het kan niet verplaatst worden naar de week erna, want dan is er al een andere wrap-eetstand
op de campus. De eetstand zal indien nodig dus verplaatst worden naar de week van 4 december. GAK mag
zelf beslissen welke dag in die week het beste is. Er zullen vijf soorten wraps zijn: gewone wraps (met pitavlees),
gewone veggie wraps (met tofu), Turkse pizza wraps (met pastasaus en pitavlees + ze worden opgewarmd), veggie
Turkse pizza wraps en wraps met kruidenkaas en zalm. Momenteel zijn er iets te weinig veggie wraps inbegroot.
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WWO

Art gaat eens bekijken of we de winnaar van de moeilijke reeks mee naar Barcelona kunnen laten gaan voor de
internationale wiskunde olympiade. De Arne Loosveldt-subsidies zijn niet aangevraagd, maar er is wel sponsoring
van LOKO die gebruikt zal worden om een fles champagne als prijs te geven. De prijzen worden uitgedeeld op de
lezing van Veys.

EJW fakbartocht

Eerst wordt er verzameld aan de Winabar. Daarna worden het Elixir, de Dulci, de Recup, het HDR en eventueel
Letteren bezocht. In de Sportzak is er iets te doen, dus daar is het te druk. Het is wel spijtig dat de fakbartocht
niet langs Doc’s Bar gaat, maar dat is nogal uit de richting. De gratis consumpties moeten in de eerste fakbar
gegeven worden. Het is niet de bedoeling dat mensen die achterop komen nog een gratis consumptie krijgen.

Provinciezuip

Dit is onze laatste bar in de Alma. Er moet via de barpagina duidelijk gecommuniceerd worden dat deze bar terug
in de Alma plaatsvindt en dat dit de laatste keer is. Het zou wel tof zijn om iets speciaals te doen om onze periode
in de Alma af te sluiten. Er is geen budget om een promo te doen of om iets van eten aan te bieden. We kunnen
wel een gastenboek voorzien en we kunnen misschien in het begin van de bar foto’s projecteren. Er moet dan wel
dringend een beamer geregeld worden.

Schachtenconvent

Momenteel is er geen frisdrank voorzien, enkel Stella en Jack-Op. Het is beter als er wel frisdrank voorzien wordt.

Kelderverkoop

Marike is ermee bezig. De kelderverkoop zal doorgaan in de living.

Lezing Veys

Het onderwerp van de lezing is ‘Meetkunde helpt getaltheorie’. De posters zijn besteld, maar er moet wel nog een
tekstje geschreven worden.

Kaas- en bieravond

Er zullen ook kleine glaasjes zijn, zodat je meerdere bieren kan proeven. Het zal vijf euro kosten om deel te nemen
aan de activiteit. Milko gaat nog bespreken of het mag doorgaan in de Gnorgl. Voor de zekerheid kan er misschien
een lokaal op de campus gereserveerd worden.

Zware bierenbar

Er zijn 100 bieren minder inbegroot dan vorig jaar, omdat er in het verslag van vorig jaar staat dat er weinig
gedronken is en omdat er ook minder volk naar de Gnorgl gaat komen.

Activiteiten in de verre toekomst

Kerstfeestje

De begroting is doorgestuurd. Er is nu een begroting gemaakt voor 150 man in plaats van 130 man. GAK had
het idee om zelf soep te maken als voorgerecht om de kosten te drukken. Je moet dan wel voor heel veel mensen
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soep maken, wat echt niet zo evident is. We willen ook dat de soep deftig is. Misschien is het dus toch beter om
gewoon soep te bestellen bij Coup de Soup. Hier moet in ieder geval een offerte voor aangevraagd worden. Er
kan ook een ander soort voorgerecht gemaakt worden. Het idee voor het nagerecht was om flan met vanille-ijs en
chocoladesaus te geven. We moeten wel proberen om er iets specialer van te maken, door bv. frambozencoulis
en/of een muntblaadje toe te voegen. We kunnen best ook minstens twee soorten ijs aanbieden. Eventueel kunnen
we ook eens bekijken of het mogelijk is om kerststronk te geven. De mensen die mee willen nadenken over het
kerstfeestje gaan bij in de werkgroep. Dit zijn Aiko, Lise, Karim, Milan en Siebe.

Cultuurreis

Morgen gaat het samenkomstmoment door. Hiervoor moet nog een herinnering geplaatst worden in de groep,
want sommige mensen waren het blijkbaar al vergeten.

Proffentap

Het is de bedoeling dat iedereen een beetje meehelpt met het contacteren van proffen, maar daarover komt nog
een post in de Sparticle groep.

Lenteconcert

Er zijn al veel artiesten. Het contactmoment voor de artiesten zal waarschijnlijk in het begin van het tweede
semester doorgaan. Belmans wil opnieuw het Winakoor regelen.

Sinterklaas

Dries DP gaat Sinterklaas spelen. Momenteel zit heel GAK in de mailinglijst, maar het is beter dat enkel Dries
erin zit, zodat de roddels geheim blijven.

Tafelvoetbal

De tafelvoetbal die in de Alma staat is van ons en we zouden die dan ook graag meenemen. Het is een mogelijkheid
om er gewoon niets van te zeggen tegen Alma en het mee te nemen op het einde van de bar. Het is echter wel
beter om er toch iets van te zeggen. Aderik moet nog met Alma gaan praten over de opkuis en gaat dan ineens
vragen of het goed is dat we de tafelvoetbal meenemen. We kunnen het dan tijdelijk naar de living brengen. Het
is wel veiliger om de poten eraf te vijzen, anders is het nogal gevaarlijk om het van de trap te dragen. We kunnen
dan eens met Gnorgl bespreken of er daar plaats gemaakt kan worden om de tafelvoetbal te zetten.

Varia

� Siebe: ‘Tijdens de duocantus hoorde ik ergens halverwege het eerste gedeelte wat rumoer vanachter in de
zaal. Ik ging dus eens kijken en ik zag dat twee meisjes van farma helemaal in het hoekje zaten. Ze zeiden:
“Die mannen zijn gewoon in de zaal aan het pissen!”. Dus ik zei tegen die jongens: “Mannekes, wat zijn
jullie aan het doen?” Die waren echt keizat en ik heb ze dan maar gewoon buitengezet, waardoor ze keiboos
waren. Op het einde van het tweede gedeelte zijn ze toch nog terug binnen kunnen sluipen. Ik heb dan
gezegd dat ik ze terug buiten ging smijten als ze zich niet gedroegen. Tijdens het liedje Show me the way to
go home waren ze aan het roepen dat het een kutlied is, dus heb ik ze terug buitengesmeten. Een van die
gasten wou zijn pint nog leegdrinken. Ik heb dan zijn pint afgepakt, maar hij wou dat niet, dus we stonden
oog in oog tegenover elkaar te wachten tot iemand de pint als eerste ging loslaten. Gelukkig is hij gewoon
vertrokken, want een senior die aan het vechten is in de zaal is toch ook niet echt gepast. Na de cantus
kreeg ik een bericht van een meisje van farma om te zeggen dat mijn codex in haar fietszak was beland en
dat ze die wel kon teruggeven als ik wou. Natuurlijk wou ik die terug, maar toen was ze ineens ziek en kon
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ze mijn codex niet meer komen brengen, dus moest ik die zelf gaan halen. Maar nu heb ik hem wel terug. Ik
heb ook nog een varia over de Galabar. Oberon en ik stonden net een kwartier op onze stewardshift, toen er
ineens iemand van LBK met een frigo buiten kwam lopen. We dachten dat dat wel oké was, want het was
iemand van LBK. Vijf minuten later komt Julie buiten en vraagt ze of er iemand met een frigo is gepasseerd.
Julie is er dan achterna gelopen. Dezelfde kerel was een uur later ruzie aan het maken met iedereen van
Wina. Tijdens dezelfde shift kwamen ook de eerstejaars buitengewandeld en ineens ging Egon gewoon op
de grond liggen. Die heeft daar een halfuur liggen slapen en daarna is hij nog min of meer terug naar binnen
gestrompeld. Verder kwam er donderdag in de bargroep de vraag of iemand kon helpen met het wegbrengen
van het glas, want Joran had verplichte les. Ik zat in die verplichte les en raad eens wie daar niet zat?’

� Samuel: *Gooit iets naar Simme (en mist)*

� Dries B: ‘Ik heb dit weekend geleerd dat een dilemma over drie dingen een trilemma is.’

� Benjamin: ‘Een journalist schrijft al jaren lange artikels voor een krant. Zijn artikels worden echter steeds
hatelijker. “Hij schrijft alleen nog maar met een bijlpen, zei een collega.”’

� Arne VDK: ‘Maak allemaal nog reclame voor de skireis van Scientica of ga gewoon mee. Mijn week is
trouwens top begonnen. Ik stond in het station van Lier en toen ik een bueno kocht, zijn er twee uit de
automaat gevallen! Ik was echt koekenmeurig vorige bar, ik heb echt gaten.’

� Arne J: ‘Kwestie van dat het blijkbaar mag als je er lid van bent: ik ben lid geworden van Ekonomika, dus
nu mag ik ook pissen waar ik wil. En vanaf nu is dit mijn standaardroutine:’ *klapt* ‘en je mag mij er niet
voor straffen. Ik vind het niet leuk dat er niet leuke insiders zijn die je niet wil weten maar toch wel wilt
weten. Deze woensdag gaan we volleybal spelen tegen Apolloon. Als je wilt komen supporteren ben je zeer
welkom, want we gaan het nodig hebben.’

� Lise: ‘Tegenwoordig is het precies een wedstrijdje voor wie als eerste de goede shiften kan claimen als er
shiften online komen en dat is niet zo leuk. De mensen die de shiften als eerste zien vullen altijd de vroege
shiften in en dan blijven de late shiften open. De mensen met een vroege shift hebben dan het excuus dat
ze al een shift doen. Maar ik weet niet goed hoe we dit kunnen oplossen.’ - Er wordt voorgesteld om de
shiften van laat naar vroeg te laten invullen, maar dan gaan de shiften al helemaal niet ingevuld geraken. We
kunnen eventueel een beloningssysteem invoeren voor mensen die late shiften invullen. Dan kan er echter
wel een averechts effect ontstaan. Mensen die vroege shiften invullen, vullen tenminste shiften in en het
is niet de bedoeling om hen te benadelen. Als er al gewoon meer mensen shiften zouden invullen, zou het
probleem al een beetje opgelost zijn. Misschien kan er wel op voorhand een tijdstip afgesproken worden
waarop de shiften online komen.

� Aiko: ‘Ik was met mijn verjaardag in ViaVia gaan eten met Arno van VTK en toen we terug aan het fietsen
waren, gingen we eens binnen in het fakhuis van LBK, maar er waren enkel schachten. We zijn dan op
expeditie gegaan door de kamers van LBK en we hebben ook de hamer gevonden. Verder is het op nationale
televisie gekomen dat Siebe een pink mist en dat ik alles bij Siebe mag doen en dat ik 22 jaar ben.’

� Raf: ‘Toen ik daarnet naar het toilet ging, zag ik dat de deur van de gang openstond, wat dus wil zeggen
dat die deur twee uur heeft opengestaan. Check in het vervolg dat die dicht is, want de gangkassa staat
daar en daar zit meestal veel geld in. Met de IFB zijn we verloren met 1 punt. De frituurshift op de LAN
was buiten en het was dwaas koud. Mijn vingers waren aan het bevriezen ondanks mijn handschoenen. En
fucking nintendospelletjes! Mario slam basketbal was vroeger mijn favoriete spelletje en ik zag dat liggen
op de LAN. Toen ik het doosje opendeed, zag ik dat er niets inzat. Dan ben ik maar met Siebe met de Wii
gaan spelen. We hebben echt 20 spelletjes gespeeld, waarin ik hem altijd nipt verslagen heb. Daarna heb ik
nog geholpen met de afbraak en was het plots 6u30.’

� Wieter: ‘Ik heb een juicy verhaaltje. Toen ik met Karim aan het wippen was, is zijn broek gescheurd.’

� Anthe: ‘Ik was er ook bij trouwens.’

� Dries DP: ‘Merci aan de random afbrekers van de LAN. Ik ben akkoord met Arne en ik vind het niet oké
dat de transparantie weg is. Verder zouden vergaderingen nog steeds 25 procent sneller kunnen verlopen.’
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� Oberon: ‘Waar is de Plan Sjarel, als er één is?’

� Aderik: ‘Er was iets gezegd over het lidmaatschap afnemen van toegetreden leden. Ik ben eens gaan kijken
in het HR en de statuten en er zijn twee artikels die elkaar tegenspreken. Verder staat er op Toledo dat
donderdag de taak van topologie online ging komen, dus waar is die?’

� Milko: ‘Benjamin en Oberon, bedankt om te helpen woensdag, ook al was Oberon zat, wat ik eerst niet
doorhad. Zoals jullie misschien wel gemerkt hebben, was ik de avond van de Galabar een beetje nerveus.
We hadden maar 3 vaten en er waren maar 3 duvels, waarvan Adje er dan nog eentje omver smeet. Ik heb
Joran dan alleen achtergelaten om met Julie een paar bakken Duvel te gaan halen en daar kan je echt niet
mee fietsen. Om 12 u moesten we het vat verwisselen, maar plots was de druk weg. Om 3 u is er dan nog
iemand tegen de vlakte gegaan met suikerziekte. We hebben Arne erbij gehaald, maar die was te zat om te
helpen.

� Benjamin: ‘Ik moest een uur lang praten tegen die jongen die was flauwgevallen, want anders viel hij om de
tien minuten opnieuw flauw. Ik weet echt superveel over zijn leven nu.’

� Karim: ‘Aiko en Raf, jullie zien er echt keifresh uit. Arne, ik ga eens tofu voor u maken, want dat is echt wel
lekker. Het zijn gewoon blanke mensen die vergeten dat je dingen moet kruiden. Dries, ik heb gehoord dat
je proefglaasjes hebt kunnen fiksen voor de kaas- en bieravond. Kan je die ook fiksen voor een niet nader
genoemd theekransje? Ik was trouwens als een van de weinigen op de lezing van Pavlik. Toen ik hem zijn
TAP-kaart ging geven, was het eerste wat hij zei: “Waar kan ik hier gratis mee drinken?”. Vorige vrijdag is
er een mirakel gebeurd! Ik zat mijn voorbereiding te maken voor het examen van vloeistof en was door mijn
map aan het bladeren. Raad eens wat ik tegenkwam? Mijn 12 pagina’s samenvatting! Voor de mensen die
niet mee zijn: 3 weken geleden was ik naar de yoga vertrokken en dacht ik dat ik 12 pagina’s samenvatting
op mijn bureau had laten liggen. Toen ik terugkwam waren die pagina’s plots verdwenen. Ik heb overal
gekeken en vond die nergens. Ik heb ook iedereen van de gang verdacht ze gestolen te hebben. Maar op
het examen kwam ik ze dus plots tegen, wat keikut is want in het weekend voor het examen ben ik keilang
bezig geweest om die opnieuw te maken. Sorry aan iedereen die ik verdacht heb. Het was de Marokkaan.’

� Milan: ‘Prosit, Ragnarok! En ik vond het leuk dat Aiko het woord eindoplossing gebruikte toen we bezig
waren over het mailen naar bedrijven, want in het Duits heeft dat nogal een geladen connotatie.’

Actiepuntjes

Actiepunt Uit te voeren door Tegen
Evaluatie afgelopen activiteiten op docuwiki Activiteitenverantwoordelijken 03/12/2017
Meer uitleg over docuwiki Webteam 03/12/2017
Livingcharter maken Arne J 03/12/2017
Inventaris op docuwiki zetten Materiaal 03/12/2017
Mailinglijst ouwezakken (met e) maken Webteam 03/12/2017
BTW uitzoeken Aiko 03/12/2017
Postenfiches + docuwiki juist indelen Postenverantwoordelijken 03/12/2017
Mailen naar mensen met TAP-kaart Wieter 03/12/2017
Checklist eetstand op docuwiki Wieter 03/12/2017
Info over sleutel Gele Huis vragen Aiko 03/12/2017
Vragen of verbroedering op andere datum kan Aiko 03/12/2017
Offerte soep aanvragen Wieter 03/12/2017
Indeling living bekijken Materiaal 03/12/2017
Schans voor het Gele Huis maken Arne VDK Zo snel mogelijk
Investeringen aankopen Materiaal/Posten Zo snel mogelijk
Workplace voorstellen Karim In de loop van het eerste semester
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De vergadering wordt gesloten om 1.22 u.

Stephanie Vermeiren (secretaris)
stephanie@wina.be

De volgende vergadering gaat door op zondag 3 december 2017 om 22 u in de Winaliving.
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